

# 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2024-2025/377 「醫社一心 - 牙科治療資助計劃」

敬啟者:

香港醫藥援助會獲「李嘉誠基金會」資助,為低收入家庭的中學生提供免費口腔篩檢及護齒 服務。計劃於7月8日(星期二)上午在學校進行,對象為本學年獲學生資助處發放學生資助的 學生;活動費用全免。名額有限,如報名人數超出活動限額,將以抽籤形式處理。

家長如有意參加此計劃,請於5月19日(星期一)或以前回覆本通告,以便學校跟進。 如有查詢,請致電 2461 1555 與張錦添副校長或李靜儀主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年五月八日



# 裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail@jcctm.edu.hk

#### Parents Circular 2024-2025/377 Dental Treatment Subsidy Program

Dear Parents / Guardians,

The Project Concern Hong Kong, funded by the Li Ka Shing Foundation, is providing free oral screening and dental care services for low-income students. The program will take place on July 8, 2025, in the morning at the school, and is aimed at students who received financial assistance from the Student Finance Office this academic year. The program is free of charge. Quotas are limited, and if the number of applicants exceeds the available quotas, places will be allocated by ballot.

Interested parents, please reply to this notice on or before May 19, 2025, so that the School can make arrangements. For any enquiries, please contact Vice Principal Mr Cheung Kam-tim or Ms Lee Ching-yee at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal May 8, 2025